Please Circulate 

Calls for Papers

Sixth Annual Research Conference on Population, Reproductive Health and Economic Development,
Accra, Ghana, 18-21 January 2012 

Deadline for submissions: 28 September 2011. 

The Population and Poverty Research Network (PopPov) is pleased to announce the Call for Papers for its 2011 conference on: "Population, Reproductive Health and Economic Development". It will be held in Accra, Ghana, from 18 to 21 January 2012. 

For details see: http://poppov.org/PopPovConferences/6thAnnualPopPovConference.aspx 

We invite you to submit a paper and thank you for circulating this Call for Papers in your institution and to colleagues in your network who might be interested in the topic. 

Call for papers: 

Summary of principal dates: 

September 28, 2011: Deadline for submitting abstracts and papers.
October 17, 2011: Authors are notified of abstract/paper acceptance. 
January 3, 2012: Deadline for completed papers.
January 10, 2012: Presenters will be notified of their session title and time. 

*********************************************************** 

Appel à communications : 
Sixième conférence annuelle de recherche sur la population, la santé reproductive et le développement économique
Accra, Ghana, 18 – 21 janvier 2012 

Date limite de soumissions : 28 septembre 2011. 

La Sixième conférence annuelle du Réseau de recherche sur la population et la pauvreté (PopPov), organisé à Accra (Ghana), du 18 au 21 janvier 2012 sera consacrée au thème «population, la santé reproductive et le développement économique ».
Pour plus d’informations : http://poppov.org/PopPovConferences/6thAnnualPopPovConference.aspx 

Résumé des dates importantes : 

28 septembre 2011 : date limite de soumission des résumés et des articles. 
17 octobre 2011 : les auteurs sont notifiés de l’acceptation du résumé/article soumis.  
3 janvier 2012 : date limite d’envoi des documents complets.
10 janvier 2012 : l’intitulé de la séance et l’heure sont communiqués aux intervenants. 

